

OLDER PERSONS' HOUSING INFORMATION AND SUPPORT SERVICE

Home at Last is a free information, advice and referral service for older people who need help to find a permanent housing solution.

خدمة Home at Last هي خدمة معلومات ومشورة وإحالة مجانية للمسنين الذين هُم بحاجة إلى العثور على حل دائم لمشكلة السكن.

Home at Last services aim to ensure you have secure and affordable housing that will help you to maintain your independence as you get older.

تهدف خدمات Home at Last إلى التأكد من أنك لديك سكن آمن وميسور سوف يساعدك على الحفاظ على استقلاليتك مع تقدمك في السن.

Home at Last works with older people living in a variety of housing situations. We can provide information on housing options that are appropriate to your changing needs as you age.

تعمل خدمة Home at Last مع المسنين الذين يعيشون في أوضاع سكنية متنوعة. ويمكننا تزويدك بمعلومات عن خيارات الاسكان المناسبة لاحتياجاتك المتغيرة مع تقدمك في السن.

Call **Home at Last** on 1300 765 178 (10am to 4pm) to talk about your housing needs or visit us at Ross House, 1st floor, 247 -251 Flinders Lane, Melbourne.

Interpreter services are available.

اتصل بخدمة Home at Last على الرقم 178 765 1300 (من الساعة 10 صباحاً حتى 4 مساءاً) لتتحدث عن الحتياجاتك السكنية، أو تفضل بزيارتنا في Ross House، الطابق الأول، 251 Flinders Lane، ملبورن.

تتوفر خدمة الترجمة الشفهية.

1st Floor, Ross House, 247 Flinders Lane, Melbourne 3000 Telephone 1300 765 178 Email haag@oldertenants.org.au www.oldertenants.org.au



